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 الاسبسية والمهبرات التىافقية القدرات بعض تنمية في مقترح تعليمي منهج تأثير : )الرسالة عنوان
( . القدم كرة لنبشئي

 : المستخلص

 من واحدة التوافقٌة القدرات وان معٌنة حركٌة مهارات متطلبات الى ٌحتاج رٌاضً نشاط كل ان المعلوم من

 عدة دمج على الرٌاضً تساعد القدرات هذه وان عاللٍ  وبمستوى الرٌاضً ٌحتاجها التً المتطلبات تلك

 الهجوم عملٌات فً ٌحدث كما متغٌرة ظروف تحت حركات أداء وكذلك ومتسلسل منظم بشكل حركٌة مهارات

 اللاعبٌن من ٌتطلب و لحظة، كل فً مطلوبه نجدها اللاعبون ٌبذلها التً الحركة فسرعة القدم، بكرة والدفاع

 وهو الا فٌها مهم جانب على الباحث ركز لذلك الافضل، الانجاز لتحقٌق ومترابطة خاصة مهارٌة امكانٌات

 البعض بعضها ومكملة مترابطة قدرات فهً ، المهاري الجانب لانجاح مهما مطلبااً  تعد لانها التوافقٌة القدرات

 الآخر
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Abstract  of  Doctoral thesis   

We Know that any athletic activity needs motion skills and the reconciliation abilities 

is one of these requirement that any athlete needs it in  a high level . The abilities help 

the athlete in collect many skill perfectly and alternatively and also make many action 

in different circumstances ; as it happens in attacking or defending process through a 

football game . so the fast action of a footballer is required at any time to active the 

best score . That is why the researcher concentrates on a very important side which is 

the reconciliation abilities because it is considered a very significant factor to make 

the skill side successful .It is a connected abilities and support each other . 


